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VRAGEN van de Partij voor de Dieren van de heer G.J. Kelder betreffende leeghalen 
van de vijvers aan de Helperzoom met een sleepnet. 
(Binnengekomen: 31 augustus 2010.) 
 
 
Afgelopen zaterdag, 28 augustus 2010, stond er een artikel over palingvisser Mans 
Vos uit Noordlaren in het Dagblad van het Noorden. Hierin vertelt dhr. Vos onder 
andere dat hij binnenkort de vijvers van de Helperzoom in Groningen zal leeghalen, 
omdat deze moeten wijken voor een nieuw stadion. Naar aanleiding hiervan willen 
wij u graag enkele vragen stellen.  
 
1. Wat is de standaardprocedure in geval van te dempen vijvers?  
 
2. Dhr. Vos gaat met een sleepnet de vijvers aan de Helperzoom leeghalen en 

noemt dit: “Een heel andere manier van vissen”. Wat gebeurt er met deze 
vissen? Is er over nagedacht deze dieren in een andere vijver te plaatsen? (Zijn 
de gevangen vissen vervolgens bestemd voor consumptie? Zo ja, waarom is er 
niet voor gekozen de vissen in een andere vijver te plaatsen of voor een andere 
oplossing te kiezen waarbij het leven van de vissen bespaard bleef?)  

 
3. Om welke soort vissen gaat het? 
 
4. Wanneer gaat het leeghalen van de vijvers aan de Helperzoom gebeuren? 
 
5. Welke andere dieren leven in en rond deze vijvers aan de Helperzoom? Bij de 

beantwoording van deze vraag willen wij graag vermeld hebben op welk 
onderzoek u uw antwoorden baseert en van welke datum dat onderzoek is.  

 
6. Welke gevolgen heeft het met een sleepnet leeghalen van de vijvers aan de 

Helperzoom voor deze dieren?  
 


